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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

z obrad VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 18 grudnia 2024 roku, w godz. od 13.00 do 14.45 

w sali konferencyjnej na Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią 

 

Ad 1/ Otwarcie sesji. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 13.00 otworzył obrady  

VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych oraz zaproszonych gości. Poinformował, że nad 

przebiegiem obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie mecenas Krzysztof Bukowski. 

 

Ad 2/ Stwierdzenie kworum. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie kworum. Poinformował,  

że w obradach sesji uczestniczy 19 radnych (nieobecni: Jacek Książek, Bartosz Łyszczarz) w związku z czym 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad 3/  Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego; 

2) dyskusja; 

3) odczytanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego;  

4) głosowanie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego. 

7. Uchwalenie budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

2) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu budżetu powiatu na 2025 rok; 

3) dyskusja; 

4) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

5) głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Nakielskiego  

na 2025 rok. 



Strona 2 z 11 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania 

działań następczych przez Radę Powiatu Nakielskiego”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracowników Starostwa Powiatowego w Nakle nad Notecią. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu 

nakielskiego w 2024 roku.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2025-2027 pn. "Bezpieczny Powiat Nakielski". 

14. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Wolne głosy. 

17. Zakończenie obrad. 

 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, poprosił o włączenie do porządku obrad trzech projektów uchwał 

tj. projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2024 oraz 

projekt uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

 Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że korzystając z inicjatywy 

uchwałodawczej chce wprowadzić do porządku obrad dwa projekty uchwał tj. projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok oraz projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, przy 18 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymuję się” przyjęła 

porządek obrad z zaproponowanymi zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu Nakielskiego po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.  

6. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego; 

2) dyskusja; 

https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
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3) odczytanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego;  

4) głosowanie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego. 

7. Uchwalenie budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

2) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu budżetu powiatu na 2025 rok; 

3) dyskusja; 

4) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

5) głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie „Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 

następczych przez Radę Powiatu Nakielskiego”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracowników Starostwa Powiatowego w Nakle nad Notecią. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu 

nakielskiego w 2025 roku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2025-2027 pn. "Bezpieczny Powiat Nakielski". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Nakielskiego  

na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2024. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

18. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Wolne głosy. 

21. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4/ Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z VII sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
https://powiatnakielski.esesja.pl/posiedzenie/e84a2557-e4b4-4#collapse19
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Radny Adam Tchórzewski, odnosząc się do sprawozdania z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 9 grudnia 

2024 r. punkt 9, zapytał, czy apteka w Kcyni na stałe będzie pełnić dyżur nocny i świąteczny. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, wyjaśnił, że zgodnie z prawem w każdym powiecie powinna być 

apteka, która pełni całodobowy dyżur i za to otrzymuje dofinansowanie. Poinformował, że od nowego roku taki 

dyżur będzie pełnić apteka w Kcyni. Dodał, że nakielska apteka przy ul. Bydgoskiej zadeklarowała, iż tak jak  

do tej pory będzie pełniła dyżury bez otrzymywania dofinansowania. 

 

Radny Adam Tchórzewski powiedział, że obawia się, iż jeśli nakielska  apteka nie otrzyma bonifikaty  

za dyżury, to łatwo będzie mogła z nich zrezygnować i mieszkańcy Nakła będą musieli jeździć do Kcyni. Dodał,  

że w gminie Nakło jest 16 aptek. Zapytał, czy można podjąć rozmowy z tymi aptekami. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że rozmowy zostały podjęte. Apteka Rodzinna-Bis  

w Nakle podtrzymuje swoje dyżury. Dodał, że Powiat ma obowiązek wyznaczyć aptekę do pełnienia dyżurów  

i wyznaczył aptekę w Kcyni. Wyjaśnił, że wyznaczenie apteki nie zamyka tematu, a rozmowy można prowadzić 

dalej. 

Radny Adam Tchórzewski powiedział, że społeczeństwo się starzeje i nie każdy ma samochód, więc może 

to być problemem. 

 

Radny Jarosław Odrobiński, odnosząc się do sprawozdania z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia  

9 grudnia 2024 r. punkt 15, zapytał, na co zostanie przeznaczony zakupiony budynek przy ul. Strażackiej w Nakle 

nad Notecią. Ponadto odnosząc się do sprawozdania z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 18 grudnia 2024 r. 

punkt 9, zapytał, kiedy jednostki organizacyjne otrzymają zakupione mikrobusy. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że nieruchomość przy ul. Strażackiej w Nakle nad 

Notecią została zakupiona na wniosek Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagoicznej w Nakle nad Notecią 

oraz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nakle nad Notecią w celu polepszenia warunków tych placówek 

i poszerzenia bazy biurowej. Wyjaśnił, że jest to budynek mieszkalny i będzie wymagał pewnych zmian. Rodzina, 

która go zamieszkuje ma kilka miesięcy na opuszczenie budynku, a ten czas zostanie przeznaczony  

na projektowanie i przygotowanie dokumentacji w celu dostosowania budynku. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, odpowiadając na kolejne pytanie wyjaśnił, że w świetle nowego 

prawa, poszerzając flotę, powiat zobowiązany jest do kupienia pojazdów elektrycznych, w związku z czym 

potrzeba tych dodatkowych środków. 

 

Radny Ryszard Bagnerowski, powiedział, że jakiś czas temu też był problem z dyżurami aptek i wtedy 

wszystkie apteki w mieście pełniły dyżury na zmianę. Dodał, że Nakło jako centrum powiatu nakielskiego 

powinno zabezpieczać mieszkańców w odpowiednią opiekę zdrowotną. Poprosił, aby jeszcze raz pochylić się nad 

tym, aby Nakło miało aptekę dyżurującą. 
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Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że obecnie nie ma problemu z dyżurami aptek. Apteka 

w Nakle będzie pełniła dyżury tak jak do tej pory. Jeśli pojawi się problem i będzie potrzeba dodatkowych 

dyżurów, to będą się nad tym pochylać. 

 

Mecenas Krzysztof Bukowski wyjaśnił aktualny stan prawny ustawy Prawo farmaceutyczne w zakresie 

wyznaczania aptek do pełnienia dyżurów nocnych i w dni wolne od pracy na terenie powiatu. 

 

Radny Ryszard Bagnerowski powiedział, że obawia się, iż apteka w Nakle, która nie jest oficjalnie 

wyznaczonąa do pełnienia dyżuru, łatwo może z niego zrezygnować i mieszkańcy zostaną bez dostępu do apteki. 

Dodał, że wyznaczona apteka do pełnienia dyżurów powinna być w Nakle a nie w Kcyni.  

 

Mecenas Krzysztof Bukowski, wyjaśnił, że to nie zależy tylko od Powiatu, ale również od możliwości 

Narodowego Funduszu Zdrowia. Ustawa mówi o tym, że Zarząd Powiatu wyznacza jedną aptekę i ta apteka 

dostaje dofinansowanie. Pozostałe apteki mogą pełnić dyżury bez dotacji. Powiedział, że gdyby przymusowo 

wyznaczać apteki do pełnienia dyżurów, to nie byłoby możliwości ich dofinansowania. Dodał, że ustawa mówi  

o jednej aptece. 

 

Michał Dubkowski, Wicestarosta Nakielski, powiedział, że w Nakle jest nocna i świąteczna opieka 

zdrowotna i jeśli stan pacjenta będzie zagrażał jego życiu, to przecież nie zostanie on wypuszczony w celu szukania 

leku, tylko zostanie zaopiekowany. Dodał, że mieszkańcy w godzinach dyżurów apteki kupują różne leki, nie tylko 

ratujące życie.  

 

Radny Krzysztof Napieralski, wyjaśnił, że apteki są podmiotami cywilnoprawnymi i to nie jest służba 

zdrowia. To są spółki, które mają prawo nie skorzystać z oferty przedstawionej przez Starostę. Dodał, że to wolny 

rynek i kwestia dobrej woli. Starosta nie posiada narzędzi przymusu do wyrażenia woli pełnienia dyżurów. 

 

 Radna Beata Danielewska-Symczak powiedziała, że w powiecie są dwie apteki, które będą pełniły dyżury 

nocne i w dni wolne od pracy. Wyznaczoną przez Powiat jest apteka w Kcyni, która otrzymuje dofinansowanie,  

a w Nakle jest apteka, która dobrowolnie pełni dyżury. Jeśli Powiat wyznaczy aptekę w Nakle, która i otrzyma 

dofinansowanie, to w Kcyni dyżurów już nie będzie. 

 

Więcej pytań i uwag nie było. 

 

Ad 6/ Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego; 

 

Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, odczytała uchwałę Nr 18/WPF/2024 Składu Orzekającego Nr 1 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 grudnia 2024 r. w sprawie: opinii o projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nakielskiego /uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu 

sesji/.  
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2) dyskusja; 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

3) odczytanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego;  

 

Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, powiedziała, że w dniu18 grudnia br. Zarząd Powiatu podjął 

uchwałę w sprawie wniesienia autopoprawki do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

nakielskiego. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały.  

4) głosowanie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu nakielskiego wraz z autopoprawką, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr VIII/50/2024  

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 7/ Uchwalenie budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok: 

1) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o projekcie 

budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

 

Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, odczytała uchwałę Nr 18/P/2024 Składu Orzekającego Nr 1 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 grudnia 2024 r. w sprawie: opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu nakielskiego na 2025 r. /uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu sesji/.  

2) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów do projektu budżetu powiatu na 2025 rok; 

 

Radny Jarosław Warmke, odczytał opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie budżetu powiatu  

na 2025 rok /opinia stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

3) dyskusja; 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że projekt budżetu jest ambitny i możliwy  

do wykonania. Jest bezpieczny, daje perspektywę na następne lata i szanse na realizacje wielkich inwestycji 

drogowych. Dodał, iż wierzy, że Zarząd Powiatu wspólnie z Radą są w stanie go zrealizować. Poprosił Radę  

o uchwalenie budżetu na przyszły rok. 

 

Radny Jarosław Odrobiński, powiedział, że poprosił Panią Skarbnik o analizę wynikającą z projektu planu 

wydatków i dochodów na 2025 rok dla Zespół Szkół im. Prof. Emila Chroboczka w Szubinie w zakresie usług 

remontowych. Dodał, że w tej kwestii szkoła jest niedofinansowana. Zapytał, jak procentowo wyglądają środki 

przeznaczone na tą szkołę. 
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Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, powiedziała, że Wydział Edukacji przygotował dla Radnego 

Odrobińskiego takie zestawienie. Ale żeby go przekazać, musi to zweryfikować. Wyjaśniła, że obecnie było bardzo 

dużo pracy związanych z przygotowaniem autopoprawki do podjęcia uchwały w sprawie budżetu powiatu 

nakielskiego na 2025 rok. 

 

Radna Beata Danielewska-Szymczak, powiedziała, że w przyszłym roku duża kwota zostanie 

przeznaczona na budowę ścieżek rowerowych przy drogach wojewódzkich. To zadanie w całości powinno 

wykonać Zarząd Dróg Wojewódzkich. Powiedziała, że wcześniej odbywały się spotkania z władzami ZDW, które 

przynosiły pozytywne efekty i w całości oni wykonywali zadania należące do nich. Zapytała, jakie działania podjął 

Zarząd Powiatu, aby przekonać władze ZDW, żeby wykonali to zadanie w całości, bez wsparcia powiatu. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że taka forma współpracy z władzami wojewódzkimi 

funkcjonuje już w innych powiatach i dzięki temu powstają ścieżki rowerowe przy drogach wojewódzkich. 

Dowiedział się, ze jest taka praktyka, iż samorządy przygotowują projekty i można tak zrobić w powiecie 

nakielskim. Dodał, że trwa to ok 2 lat. Powiedział, że taka współpraca może przynieść szybsze efekty. 

 

Radny Mariusz Skoczek podziękował Zarządowi Powiatu za dotację na kulturę, a w szczególności  

za kwotę przeznaczoną na wyposażenie nowopowstałej siedziby biblioteki. 

 

Radny Jarosław Odrobiński powiedział, że kiedy działał jako Przewodniczący Rady Miejskiej w Mroczy, 

udało się „ściągnąć” Marszałka Województwa na wizytację drogi nr 243 Mrocza – Prosperowo. Obecnie trwa już 

drugi etap remontu tej drogi. Wyjaśnił, że radni gminy również zastanawiali się, czy podjąć współpracę z władzami 

wojewódzkimi i przeznaczyć środki na remont drogi wojewódzkiej. Dodał, że to była słuszna decyzja. Dzięki 

współpracy została wybudowana także mrotecka obwodnica. Powiedział, że warto współpracować i ma nadzieję, 

że do budowy ścieżki rowerowej na trasie Mrocza – Nakło włączy się również gmina Mrocza, bo to potrzebna 

inwestycja. 

 

Radny Ryszard Bagnerowski powiedział, że wspólne inwestycje były również realizowane w poprzednich 

kadencjach rady. Powiat Nakielski współpracował przy budowie nakielskiej obwodnicy. Powiedział, że budżet 

jest tak skonstruowany, że powinien umiarkowanie zadowolić każdego radnego i trzeba za nim zagłosować.  

 

Radny Artur Michalak powiedział, że współpraca między samorządami to wieloletnia praktyka i trzeba 

działać razem, bo to przynosi rezultaty. Przypomniał o współpracy przy budowie chodników w Smolnikach oraz 

między Samoklęskami Dużymi i Samoklęskami Małymi. Dodał, że czasami szkoda jest własnych pieniędzy, ale 

warto, bo bezpieczeństwo mieszkańców jest najważniejsze.  

 

Radna Anna Duda-Nowicka, powiedziała, że współpraca między samorządami przynosi efekty, czego 

dowodem jest również gmina Kcynia. Dodała, że na początku kadencji zapytała Starostę o możliwości budowania 

ścieżek rowerowych i cieszy się, że ten temat się pojawił. Podziękowała za ujęcie w projekcie budżetu m.in. 

remontu ul. Pobożnego w Kcyni. Dodała, że pojawił się bardzo ważny temat budowa chodnika w miejscowości 

Iwno oraz drogi w miejscowości Ludwikowo. 
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Radna Beata Danielewska-Szymczak powiedziała, że popiera współpracę z samorządem wojewódzkim 

w zamiarze budowania ścieżek rowerowych. Dodała, że obawia się, iż samorząd wojewódzki może przyzwyczaić 

się do tego, że powiat będzie dokładał środki do każdej inwestycji. Powiedziała, że powiat powinien starać się 

zabiegać o to, aby samorząd wojewódzki poczuwał się do wykonania inwestycji w całości z ich budżetu, bo to jest 

ich zadanie.  

 

Radny Marek Kornalewicz powiedział, że projekt budżetu został stworzony na miarę możliwości. Dodał, 

że jego wniosek, dotyczący remontu drogi Retkowo-Górki Dąbskie nie został uwzględniony. Powiedział, że wie, 

iż nie można zrealizować wszystkich inwestycji od razu, ale jeśli pojawią się nowe możliwości to ma nadzieję,  

że Starosta będzie pamiętał o tej drodze. Mieszkańcy są bardzo zdeterminowani i będą ten temat monitować. 

 

Radny Tomasz Miłowski, powiedział, że zna budżety powiatu nakielskiego od samego początku i jest 

zadowolony, że udało się stworzyć dynamiczny projekt na przyszły rok. Dodał, że zazwyczaj było przeznaczane 

od 26 do 30 mln na inwestycje, a w przyszłorocznym budżecie jest to 40 mln. Wyjaśnił, że to nie tylko inwestycje 

drogowe.  Powiedział, że powiat nakielski jest wyjątkowy, bo realizuje cztery projekty sal gimnastycznych pn. 

„Olimpia”. Dodał, że projekt budżetu zawiera również zadania o mniejszej skali i o których się mówi mniej. 

Powiedział, że największą wartością  przy budowie ścieżek rowerowych jest integracja gmin powiatu 

nakielskiego. Przypomniał, że już poprzedni Zarząd wnioskował o budowę tych ścieżek rowerowych. Powiedział, 

że ma nadzieje że odważne podejmowanie decyzji w sprawach, które nie są zadaniami powiatu, jak np. budowa 

obwodnicy Kcyni, Szubina, czy dodatkowa obwodnica w Nakle. 

 

Radny Krzysztof Napieralski podziękował za wpisanie do projektu budżetu wielu inwestycji w gminie 

Kcynia. Przychylił się również do prośby radnej Anny Dudy-Nowickiej o remont drogi w miejscowości 

Ludwikowo oraz budowę chodnika w miejscowości Iwno. Dodał, że budżet to ciężka praca pani Skarbnik i całego 

Wydziału Finansowego.  

 

4) odczytanie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok; 

 

Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, powiedziała, że w dniu18 grudnia br. Zarząd Powiatu podjął uchwałę 

w sprawie wniesienia autopoprawki do uchwały sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały.  

5) głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nakielskiego na 2025 rok wraz z autopoprawką, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr VIII/51/2024. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie „Procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 

następczych przez Radę Powiatu Nakielskiego”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie „Procedury 

przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu 

Nakielskiego”, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VIII/52/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  9/ Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracowników Starostwa Powiatowego w Nakle nad Notecią. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia 

pracowników Starostwa Powiatowego w Nakle nad Notecią, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr VIII/53/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  10/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach 

strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2025 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie na parkingach strzeżonych pojazdów usuniętych z dróg oraz 

wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia 

pojazdu, obowiązujących w 2025 roku, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VIII/54/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2025-2027 pn. "Bezpieczny Powiat Nakielski". 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego na lata 2025-2027 pn. „Bezpieczny Powiat Nakielski” wraz z autopoprawką, która została zapisana 

w rejestrze uchwał pod Nr VIII/55/2024. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VIII/56/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Nakielskiego  

na 2025 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu Nakielskiego na 2025 rok, która została zapisana w rejestrze uchwał 

pod Nr VIII/57/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego wraz z autopoprawką, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr VIII/58/2024. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 15/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2024. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr VIII/59/2024. 

Autopoprawka oraz imienny wynik głosowania z systemu informatycznego oraz stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024, która została zapisana w rejestrze uchwał pod 

Nr VIII/60/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego oraz stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 19 radnych, przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, 4 głosach 

„wstrzymuję się” i 1 „brak głosu” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego, 

która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr VIII/61/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego oraz stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 18/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do niego w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 19/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 20/ Wolne głosy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 21/ Zakończenie obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz wszystkim zaproszonym 

gościom. Złożył życzenia świąteczne a następnie zakończył obrady. 

 

                                                                                                           PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

                                                                                                              ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

 

                                  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Protokół sporządziły: 

Magdalena Ślagowska 

Karolina Ocetkiewicz 


